



教師徵聘公告

國立清華大學生命科學暨醫學院誠徵研究所與學士後醫學系專任助理教授(含)以上教師數名

起聘日期: **2024年8月1日**

延聘條件:

1. 具博士學位且有博士後研究經驗。
2. 能與本院教師形成整合性教學或研究團隊者；能支援大學部教學者優先考慮。
3. 研究專長符合下列領域之一：

研究所教職(依筆畫排序)(依中文筆畫排序)	
◆ 分子生態及演化學 Molecular ecology and evolution	◆ 系統神經科學 Systems neuroscience
◆ 分子醫學 Molecular medicine	◆ 計算生物學 Computational biology
◆ 代謝生物學 Metabolic biology	◆ 感染生物學 Infection biology
◆ 生物資訊與結構生物學 Bioinformatics and structural biology	◆ 精準醫學 Precision medicine
◆ 合成生物學 Synthetic biology	◆ 其他生命科學、醫學科學相關領域 Other Life science- and medical science-related fields
學士後醫學系教職(依中文筆畫排序)	
◆ 胚胎學與人體結構(解剖)學 Embryology & human structure (anatomy)	◆ 醫學人文與醫學教育 Medical Humanities and Medical Education
◆ 數據科學、醫學資訊或人工智慧 Data Science, Medical Informatics or Artificial Intelligence (AI)	◆ 醫學生化學 Medical Biochemistry
	◆ 醫學生理學 Medical Physiology
	◆ 藥理學 Pharmacology

申請截止日期: **2024年1月2日**

申請方式與應備資料:

應徵者請將 (1) 應徵函、(2) 履歷(含著作列表)、(3) 個人資料表、(4) 研究成果簡述、(5) 研究與教學計畫與 (6) 博士證書影本之電子檔(PDF格式為佳)於截止日期前寄交 recruit@life.nthu.edu.tw。

郵件主旨請註明「教職申請-申請者姓名」。另需三封推薦信，應由推薦人寄交上述郵件地址。本院資料請見<https://cls.site.nthu.edu.tw/>。若有任何疑問，歡迎致電子郵件到

recruit@life.nthu.edu.tw



Faculty Position Announcement

The College of Life Sciences and Medicine at National Tsing Hua University (NTHU) is pleased to announce that it is seeking applications for several faculty positions at all levels for the Graduate School and School of Medicine.

Position Start Date: August 1st, 2024

Qualifications:

1. Applicants should hold a Ph.D. degree with experience in postdoctoral research.
2. Priority will be given to candidates capable of forming integrated teaching or research teams with our faculty members and supporting undergraduate teaching.
3. Applicants should have a research specialty in one of the following fields:

For the positions in the Graduate School (listed in alphabetical order)	
<ul style="list-style-type: none">♦ Bioinformatics and structural biology♦ Computational biology♦ Infection biology♦ Metabolic biology♦ Molecular ecology and evolution♦ Molecular medicine	<ul style="list-style-type: none">♦ Precision medicine♦ Synthetic biology♦ Systems neuroscience♦ Other Life science- and medical science-related fields
For the positions in the School of Medicine (listed in alphabetical order)	
<ul style="list-style-type: none">♦ Data Science, Medical Informatics or Artificial Intelligence (AI)♦ Embryology & human structure (anatomy)♦ Medical Biochemistry	<ul style="list-style-type: none">♦ Medical Humanities and Medical Education♦ Medical Physiology♦ Pharmacology

Application Submission Deadline: January 2nd, 2024

How to apply:

To apply, please email the following documents (preferably in PDF format) to recruit@life.nthu.edu.tw: (1) a cover letter, (2) curriculum vitae (including a publication list), (3) personal information form, (4) statement of research achievements, (5) statement of research and teaching plan, and (6) a photocopy of your Ph.D. diploma. In the subject line of your email, please use "Applicant for Faculty Position – Your name". Three reference letters are also required and should be sent by the referees directly to the same email. For additional information about our college, please visit <https://cls.site.nthu.edu.tw/>. For inquiries, please contact us at recruit@life.nthu.edu.tw.